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ΠΑΣΟΚ 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΕΛΕΝΗ ΒΑΤΣΙΝΑ 

                                                                 

Αθήνα, 8 Σεπτεμβρίου 2024 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

 

ΠΡΟΣ: Τoν κ.Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 

 

ΘΕΜΑ: «Μέτρα υποδομής και πρόληψης για να σταματήσουμε να θρηνούμε θύματα στον ΒΟΑΚ» 

 

Κύριε Υπουργέ,  

 

Ίσως ένα από τα συνηθέστερα θέματα που έχει απασχολήσει το Υπουργείο Σας δια του Κοινοβουλευτικού 

ελέγχου είναι η εξέλιξη και οι καθυστερήσεις που αφορούν στα έργα στον Βόρειο Οδικό Άξονα Κρήτης 

(ΒΟΑΚ). 

Στη σημερινή Συνέντευξη Τύπου του κ. Πρωθυπουργού στα πλαίσια της Διεθνούς Εκθέσεως Θεσσαλονίκης, ο 

ίδιος δήλωσε ότι ο ΒΟΑΚ αποτέλεσε το πιο πολυσύνθετο και δύσκολο έργο από όσα κλήθηκε να διαχειριστεί η 

Κυβέρνηση Σας. 

Δυστυχώς, είναι κοινός τόπος ότι τόσο οι έως σήμερα καθυστερήσεις, όσο και οι εκ των πραγμάτων 

δαιδαλώδεις διαδικασίες για την πρόοδο των έργων, κατατείνουν στο συμπέρασμα ότι οι πολίτες θα οδηγούν σε 

έναν νέο ΒΟΑΚ στα τέλη αυτής της δεκαετίας, δηλαδή όχι νωρίτερα από τα επόμενα πέντε με έξι χρόνια. 

Αυτό μπορεί να σημαίνει ότι θα υπάρχει ίσως μια προοδευτική παράδοση τμημάτων των έργων, σημαίνει όμως 

και ότι ως τότε, είναι αδήριτη ανάγκη να βρεθεί λύση για την ασφάλεια των μετακινήσεων. 

Ως σήμερα, από το 2015 έχουν χαθεί στον ΒΟΑΚ 112 άνθρωποι, ενώ το 2024 έχουν χαθεί ήδη 14 ζωές. 

Είναι, λοιπόν, επιβεβλημένο εκτός από τις εργασίες στο κομμάτι Αγίου Νικολάου – Ηρακλείου, να υπάρξει 

άμεσα λύση, τόσο για την υπογραφή των συμβάσεων, όσο για την πρόοδο των έργων για το μεγάλο κομμάτι 

Χανίων- Ηρακλείου.  

Είναι αυτονόητο, όμως, ότι μέχρι να μπορούμε να συζητάμε για πλήρη παράδοση του έργου, θα περάσουν 

πολλά χρόνια και θα συνεχίσουμε να θρηνούμε θύματα, αν δεν υπάρξει παρέμβασή Σας και μάλιστα 

πολυεπίπεδη. 

 

Για τους λόγους αυτούς, 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ : 

  

1. Ποιο είναι το ακριβές χρονοδιάγραμμα που παρουσιάζετε μετά τις εξαγγελίες του Πρωθυπουργού για 

τις υπογραφές των Συμβάσεων και την παράδοση των επιμέρους οδικών τμημάτων και του συνολικού 

έργου της ανάπλασης του ΒΟΑΚ;  

2. Σε ποιές πρωτοβουλίες σκοπεύετε να προβείτε για την ενημέρωση των Οδηγών και σε ποιες 

πρωτοβουλίες σκοπεύετε να προβείτε για την πρόληψη ατυχημάτων/δυστυχημάτων στον ΒΟΑΚ; 

3. Σχεδιάζετε την χρήση παρεμβάσεων στον οδικό άξονα για τον περιορισμό ταχύτητας των οδηγών και 

πότε αυτή θα υλοποιηθεί στην πράξη; 
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Η Βουλευτής 

 

Ελένη Βατσινά 

 

                                                               




